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Folketingets Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget 

Christiansborg 25. november 2015 

Svar på Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalgets spørgsmål nr. 19 
(Alm. del) af 3. november 2015  

Spørgsmål 

Har ministeren overvejet at ændre SKI’s aflønningsform? Evt. til en model hvor 

SKI’s aflønning er afhængig af, hvor meget aftalerne bliver brugt? 

 

Svar 

Det skal for god orden skyld understreges, at SKI’s indtægter i dag i vid udstræk-

ning afhænger af, hvor meget aftalerne anvendes, jf. svaret på spørgsmål 18.   

 

Der er ikke aktuelle overvejelser om at ændre SKI’s finansieringsmodel. Det vil 

som led i ejerskabsvaretagelsen af SKI imidlertid løbende skulle vurderes, om 

SKI’s finansieringsmodel understøtter de konkrete mål ejerne måtte have for et 

effektivt offentligt indkøb. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Claus Hjort Frederiksen 

Finansminister 

Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget 2015-16
ERU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 19
Offentligt
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